
اخبارخبر كوتاه فولاد - استقلال؛ پیشانی قرمز لیگ

پشت پرده جذب استوكس چه بود؟

دقیقا کجای قرارداد ویلموتس جای دفاع دارد؟!

لیگ برتر فوتبال ایران بعد از وقفه ای طولانی 
 ۴ روز  از  است  قرار  کرونا،  ویروس  دلیل شیوع  به 
تیر با بازی معوقه فولاد- استقلال در اهواز از سر 

گرفته شود.
آمار کرونا در ایران

سیما سادات لاری، سخنگوی وزارت بهداشت 
امروز)جمعه( درباره شمار مبتلایان به کرونا توضیح 
جمعه  ظهر  تا  پنجشنبه  ظهر  زمانی  بازه  در  داد: 
۲۳ خرداد  بر اساس جدیدترین نتایج آزمایش های 
کرونا در کشور دو هزار و ۳۶۲ نفر مبتلای جدید 
مجموع  تعداد  این  احتساب  با  که  شده  شناسایی 
مبتلایان به کرونا در کشور تا امروز به ۱۸۲ هزار 
و ۵۴۵ نفر رسیده است. همچنین ۷۵ نفر هم طی 

۲۴ ساعت گذشته جانشان را از دست دادند.
اطلاعیه شماره ۱۶ ستاد مبارزه با کرونا

ستاد کرونا درباره چگونگی برگزاری مسابقات 
ورزشی اطلاعیه ای صادر کرد که طبق آن برگزاری 
مسابقات ورزشی از جمله فوتبال حتی در شهرهای 
قرمز بدون مانع است. بندهای ۵، ۴، ۳ این اطلاعیه 

به شرح زیر است:
۳. در شهرهای قرمز فعالیت کلیه استخرها ) 
اعم از روباز و سرپوشیده( و ورزش های غیر مجاز 
در شهرهای زرد که در بند ۲ آمده است، ممنوع 

می باشند.
رشته های  فعالیت  قرمز  شهرهای  .در   ۴
بسکتبال،  اندام،  پرورش  و  بدنسازی  اسکواش، 
اخذ  شرط  به  شمشیربازی  و  فوتسال  هندبال، 

تاییدیه فضای فیزیکی از مراکز بهداشت شهرستان 
خدمات  دفاتر  یا  پزشکی  علوم  های  دانشگاه  و  

سلامت بلامانع است.
۵. در شهرهای قرمز فعالیت مابقی رشته های 
از  اند،  نشده  ذکر   ۴ و   ۳ بندهای  در  که  ورزشی 

جمله فوتبال بلامانع است.
کنایه های سرپرست فولاد: قرمز شما پر 

رنگ تر است؟
محمد علوی، سرپرست تیم فوتبال فولاد که 
بازی  با استقلال در اهواز  تیمش قرار است ۴ تیر 
تغییر  بر  مبنی  استقلالی ها  صحبت های  به  کند 

محل این مسابقه اعتراض کرده و گفته بود: سوال 
سفید  تهران  شهر  وضعیت  آیا  که  اینجاست  من 
است؟ تیم های تهرانی کجا میزبانی می کنند؟ مگر 
می خواهند  حتما  دارد؟  فرقی  اهواز  و  تهران  قرمز 

بگویند قرمز شما پر رنگ تر است.
پرسش های بی شمار در انتظار پاسخ مسئولان

هر چند وضعیت تهران هم مساعد نیست و 
آمارها از افزایش شمار مبتلایان در این شهر خبر 
اما این روزها وضعیت استان خوزستان   می دهند 
نصرالله  است.  ایران  استان های  بقیه  از  وخیم تر 
کرونا  با  مبارزه  قرارگاه  ستاد  ئیس  فتحیان، 

وزارت بهداشت هم وضعیت این استان را بحرانی 
خوانده بود. سیما سادات لاری هم امروز)جمعه( 
استان های  قرمز  وضعیت  به  صحبت هایش  در 
وضعیت استان های لرستان خوزستان، کردستان، 
آذربایجان شرقی و هرمزگان اشاره کرد اما نامی 

از تهران نبرد.
مسابقه فولاد و استقلال اولین مسابقه ای است 
است  قرار  لیگ  مدت  طولانی  تعطیلی  از  بعد  که 
از  بعد  روز   ۴ لیگ  بعدی  بازی های  و  برگزار شود 
پیشانی  نوعی  به  مسابقه  این  می شوند.  برگزار  آن 
رخ  مسابقه  این  در  بدی  اتفاق  اگر  و  است  لیگ 
ابهام  هاله ای  در  ادامه مسابقات هم  احتمالا  بدهد 
که  لاری  صحبت های  به  توجه  با  می گیرد.  قرار 
وضعیت  با  استان های  بین های  در  تهران  از  نامی 
از  تهران  وضعیت  که  گفت  می توان  نبرد،  قرمز 
خوزستان حداقل کمی بهتر است. البته هر تصمیم 
سازمان لیگ می تواند موجب هیاهوی تیم ها شود. 
اعتراض  اهواز  در  بازی  به  می توانند  استقلالی ها 
کنند و به همین شکل فولادی ها هم اگر بازی به 
تهران منتقل شود به تصمیم سازمان لیگ معترض 
می شوند. حتی اگر بازی به زمین بی طرف منتقل 
مسابقات  باقی  که  می آید  پیش  سوال  این  شود 
چه  لیگ  ادامه  در  خوزستانی  یا  تهرانی  تیم های 
منتقل  بی طرف  زمین  به  آن ها  همه  آیا  می شود؟ 
سازمان  مسئولان  که  است  سوالاتی  این ها  شوند؟ 
پیدا  آن ها  برای  کننده ای  قانع  جواب  باید  لیگ 

کنند.

باشگاه  قبلی  مدیران  ادعاهای  تمام  رغم  به 
پرسپولیس مبنی بر این که قرارداد فوق العاده ای را 
با استوکس ثبت کرده اند، واقعیت موجود حکایت 
از آن دارد که باشگاه پرسپولیس نمی تواند غرامتی 
را بابت غیبت غیرموجه از این بازیکن دریافت کند.
خبرنگاران  و  پرسپولیس  هواداران  بی تردید 
قرارداد  ثبت  روزگار  وقت  هیچ  باشگاه  این  حوزه 
بازیکنی  نمی کنند.  فراموش  را  استوکس  آنتونی  با 
که در زمان حضور کالدرون به او پیشنهاد شد اما 
از  بازیکن را نخواست. حتی بسیاری  این  کالدرون 
اهالی فوتبال معتقدند یکی از دلایل قطع همکاری 
باشگاه با پیرمرد آرژانتینی برای ادامه همکاری نیز، 
تاکید او به جذب نشدن بازیکن خارجی بوده است.
نگاهی به آرشیو اخبار باشگاه پرسپولیس تائید 
می کند که کالدرون صراحتا در مصاحبه های خود 
و جلساتی که با مدیران باشگاه داشت تاکید داشت 
با توجه به وضعیت مالی بغرنج باشگاه، هیچ بازیکن 
خارجی به مجموعه اضافه نشود و بهتر است به جای 
خارجی،  گران قیمت  و  بی کیفیت  بازیکنان  جذب 
پرداخت  فعلی  بازیکنان  معوقه های  و  مطالبات 
شود. اما باشگاه پرسپولیس برای جذب بازیکن های 
خارجی پا را در یک کفش کرده بود. جالب این که 

گل محمدی  یحیی  کالدرون، حتی  جدایی  از  پس 
به عنوان جانشین او نیز در چند کنفرانس خبری 
اعلام کرد با توجه به مطالبات عقب افتاده کادر فنی 
اوساگونا جذب  و  استوکس  است  بهتر  بازیکنان  و 
سرمربی،  دو  درخواست های  از  فارغ  اما  نشوند، 
انصاری فرد و مدیران زیرمجموعه اش، تاکید داشتند 
بازیکن خارجی بگیرند  باید  که تحت هر شرایطی 
اوساگونا  و  استوکس  جذب  در  باشگاه  مصلحت  و 

است!
این گونه شد که دو نماینده باشگاه پرسپولیس 
استوکس  تا  ماندند  امارات  در  به دو هفته  نزدیک 
راضی به ثبت قرارداد شود. آن هم با دریافت مبلغ 
۱۵0 هزار دلار به صورت نقدی! او که برای نیم فصل 
حضور با پیراهن پرسپولیس ۲۵0 هزار دلار قرارداد 
بست، طبق توافق با مدیران وقت این باشگاه مبلغ 
۱۵0 هزار دلار را یک جا و بصورت نقد در همان 
که  اتفاقی  کرد.  دریافت  قراردادش  روز  نخستین 
طور  همین  و  بازیکن  چند  دلخوری  اسباب  حتی 
بشار رسن را فراهم آورد که اگر پولی هست چرا به 
آنها پرداخت نمی شود! اما موضوع زمانی جالب شد 
که مهاجم ایرلندی سرخ پوشان پس از بازی هفته 
لیگ  در  امارات  الشارجه  مقابل  پرسپولیس  دوم 

قهرمانان آسیا، از گل محمدی تقاضای مرخصی دو 
روزه کرد تا در دوبی بماند اما این مرخصی دو روزه 
تا امروز ادامه داشته و او هرگز به ایران بازنگشته تا 

برای پرسپولیس بازی کند!
در  می دهد  نشان  رسانه ها  آرشیو  به  نگاهی 
همان روزهایی که هواداران پرسپولیس به شدت از 
حرکت غیرحرفه ای باشگاه بابت اصرار بیش از حد 
به ثبت قرارداد با استوکس ناراحت و ناراضی بودند، 
مدیر روابط عمومی سابق باشگاه پرسپولیس که با 
حفظ سمت، مامور جذب و ثبت قرارداد با بازیکنان 
یکی  که  می گفت  آرام  لحنی  با  بود،  هم  خارجی 
بازیکنان  با  را  باشگاه  تاریخ  قراردادهای  بهترین  از 
لطمه ای  هیچ  پرسپولیس  و  کرده  ثبت  خارجی 
دید.  نخواهد  استوکس  غیرموجه  غیبت های  بابت 
اما واقعیت این است که برخلاف تمام این ادعاها، 
در  استوکس  قرارداد  در  مندرج  مالی  بندهای 
بازیکن  این  صورت عدم پرداخت دستمزد ماهیانه 
کاملا به ضرر پرسپولیس بوده و تمام نکات مربوط 
بازی های  و  تمرینات  در  را  بازیکن  این  غیبت  به 
قهرمانان  لیگ  و  برتر  لیگ  در  پرسپولیس  رسمی 
که  قراردادی  داد.  خواهد  قرار  تحت الشعاع  آسیا 
استوکس  به  که  شده  بسته  چگونه  نیست  معلوم 

مشغول  همچنان  تا  داده  خاطر  اطمینان  قدر  این 
خوشگذرانی در دوبی و لندن باشد و حاضر نباشد 
برای بازی با پیراهن پرسپولیس به ایران بازگردد. 
بحث  جای  قدر  آن  می رسد  نظر  به  که  قراردادی 
زیاد  تمایل  رغم  به  باشگاه  فعلی  مدیران  که  دارد 
برای دریافت غرامت از استوکس، قادر نیستند آن 

را اجرایی کنند.
به نظر می رسد یکی از بدترین و عجیب ترین 
بازیکنان  با  پرسپولیس  باشگاه  تاریخ  قراردادهای 
است.  استوکس  آنتونی  با  قرارداد  اش،  خارجی 
قراردادی ۲۵0 هزار دلاری که ۱۵0 هزار دلار آن 
به صورت نقد پرداخت شد. به بازیکنی که تنها ۶۵ 
باید  حال  رفت.  میدان  به  پرسپولیس  برای  دقیقه  
سرنوشتی  چه  پرسپولیس  و  استوکس  پرونده  دید 
پیدا خواهد کرد. آیا پرسپولیس می تواند ثابت کند 
تمرینات  و  مسابقات  در  استوکس  های  غیبت  که 
غیرموجه بوده یا استوکس نه تنها جریمه و محروم 
نخواهد شد بلکه از باشگاه غرامت نیز خواهد گرفت؟
گفتنی است استوکس در آخرین نامه ارسالی 
خود به باشگاه پرسپولیس اعلام کرد به دلیل شیوع 
کرونا قادر به بازگشت به ایران نیست و این باشگاه 
باید طبق قرارداد، ۲0 هزار دلار دیگر به او بپردازد.

تعطیلی  ماه  چند  اندازه  به  شاید  برتر  فوتبال  هفته  این  برنامه 
فوتبال ایران خبرساز بود و ناگفته ها و ابهامات زیادی روشن شد. از 
نکات جالب توجه در صحبت های مهدی تاج رئیس پیشین فدراسیون 
فوتبال کشورمان در برنامه زنده فوتبال برتر که دوشنبه شب از شبکه 
سوم روی آنتن رفت تاکید و اصرار این مدیر فوتبالی بر بسته شدن 

بهترین قرارداد با سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان بود.
مهدی تاج که در جایگاه وکیل مدافع هیئت رئیسه فدراسیون 
فوتبال در بحث انتخاب مارک ویلموتس به عنوان سرمربی تیم ملی 
بارها و در بخش های  بود  برنامه حضور پیدا کرده  این  کشورمان در 
مختلف تاکید کرد که فدراسیون فوتبال بهترین قرارداد ممکن را با 
این سرمربی بلژیکی بسته است! البته که از نظر رقم و عدد بالاترین 
دستمزد تاریخ فوتبال ایران است؛ قراردادی که رقم آن ۲.۲ میلیون 

یورو در سال و ۸ میلیون یورو در ۳ سال در نظر گرفته شده بود!
که  شد  بسته  رقم  این  با  شرایطی  در  ویلموس  مارک  قرارداد 
با  عاج  در کشور ساحل  ایران  از  پیش  تاج همین سرمربی  گفته  به 
آپشن های  و  پاداش  اضافه شدن  با  که  یورو  میلیون  رقم ۱.۴ دهم 
توافق  به  رسید  می  یورو  میلیون   ۱.۸ عدد  به  مجموعا  قرارداداش 
رسیده و قرارداد بسته بود اما مهدی تاج ابراز خشنودی می کرد که 
فدراسیون فوتبال کشورمان با افزایش حدود ۲0 درصدی این قرارداد 
رقم بسیار مناسبی را برای همکاری با این سرمربی تعیین و در نهایت 

تایید کرده است!
اما با مروری به کارنامه مارک ویلموس در ۴ سال گذشته اش 
تیم  با  همکاری  از  پیش  سالهای  سرمربی  این  که  می کند  مشخص 
ملی فوتبال کشورمان به هیچ عنوان نتایج خوبی نگرفته است. جالب 
فنی  کمیته  تائید  و  قبولی  نمره  گرفتن  بدون  قرارداد  این  اینکه  تر 

فدراسیون فوتبال بسته شد!
مارک ویلموتس در تاریخ ۲۱ مارس ۲0۱۷ برابر با اول فروردین 
سال ۱۳۹۶ تا ۱۵ نوامبر ۲0۱۷ برابر با ۲۴ آبان ۱۳۹۶ نزدیک به ۹ 
ماه هدایت تیم ملی فوتبال ساحل عاج را در دست داشت. ویلموتس 
در آن مدت ۸ بار به عنوان سرمربی روی نیمکت تیم ملی این کشور 
نشست که حاصل این تعداد بازی تنها ۲ برد، یک مساوی و ۵ باخت 

بود! نتایجی که در نهایت باعث شد فدراسیون فوتبال ساحل عاج قرار 
داد این سرمربی را فسخ و او را اخراج کند.

مدت  به  او  عاج  ساحل  ملی  تیم  از  ویلموتس  جدایی  از  پس 
فوتبال کشورمان  فدراسیون  با  که  این  تا  بود  بیکار  نیم  و  یک سال 
قراردادی نجومی بسته و هدایت تیم ملی مان را برعهده گرفت. سوال 
واضحی که شاید محمد حسین میثاقی مجری برنامه فوتبال برتر باید 
است  بود که چطور ممکن  این  نپرسید  و  پرسید  تاج می  مهدی  از 
چنین مربی با این نتایج به جای کاهش رقم دستمزد قراردادش برای 
پیدا کردن تیمی جدید با ۲0 درصد افزایش قیمت دستمزد هدایت 
تیم ملی فوتبال ایران با رنکینگ ۱ آسیا را در دست بگیرد؟ به اضافه 
آپشن هایی که حالا همچون استخوان های گیر کرده در گلو علاوه بر 
جامعه فوتبال و ورزش بسیاری از مردم کشورمان را هم آزار می دهد.
این  به شرایط سابق  توجه  با  پرسید  تاج  از مهدی  باید  باز هم 
سرمربی و نتایج بدی که در حضور ۸ ماهه خود در ایران گرفت و با 
باخت به بحرین و عراق راه صعود ایران به جام جهانی را بسیار سخت 
کرد، چطور می تواند ادعا کند با ویلموتس قراردادی بسیار عالی بسته 

شده است و کماکان بر این انتخاب خود پافشاری می کند؟!
مربی، دلار و ملک است که بالا بکشد؟

و  را می داند  معامله  و  بازار  است. چم و خم  بازاری  تاج  مهدی 
یا  دلار  زمین،   ، ملک  فوتبال  مربی  نمی داند  او  اما  انگار  می شناسد. 
خودرو نیست که هر چه بگذرد، در ایران قیمتش بالاتر می رود. این 

عملکرد مربیان است که قیمت شان را تعیین می کند.
برای روشن شدن موضوع مورد بحث، این جمله مهدی تاج را 
در برنامه فوتبال برتر بخوانید: »ویلموتس در بلژیک ۸۹0 هزار یورو 
با  و  با ساحل عاج ۱.۴  بود.  برای سال ۲۱0۲  بود که  بسته  قرارداد 
پاداش ۱.۸ قرارداد امضا کرد که برای سال ۲0۱۷ بود. ویلموتس به ما 
گفت ۲.۵ میلیون یورو می خواهد که ما در نهایت با او با ۲.۲ قرارداد 

بستیم و ۲0 درصد روی قراردادش با ساحل عاج اضافه کردیم!«
ابتدا تکلیف ۲0 درصد را روشن کنیم. قرارداد ویلموتس با ساحل 
عاج ۱.۴ میلیون یورو بود. با ایران ۲ میلیون و ۲۴۸ هزار یورو.)تاج به 
اشتباه ۲ میلیون و ۲00 هزار یورو می گوید. طبق قرارداد لو رفته که 

در رسانه ها هم فاش شد ویلموتس هر سه ماه باید ۵۶۲ هزار یورو از 
ایران می گرفت که درمجموع برای یکسال می شد ۲ میلیون و ۲۴۸ 

هزار یورو(.
ایران، ۸۵0  و  قرارداد خالص ویلموتس در ساحل عاج  اختلاف 
هزار یورو است. تاج وقتی می خواهد تفاوت را ناچیز نشان دهد پاداش 
اشاره ای  اینکه  بدون  می کند،  احتساب  هم  را  عاجل  ساحل  قرارداد 
به رقم پاداش ۹00 هزار دلاری ویلموتس در صورت صعود به جام 
جهانی در ایران کند. بنابراین تاج اگر پاداش ها را در هر دو قرارداد 
لحاظ می کرد، رقم ویلموتس در قیاس با ساحل عاج، به مرابت بیشتر 
و بیشتر هم می شد چون به یورو، ساحل عاج برای صعود ۴00 هزارتا 
می داد ولی ایران حدود ۸00 هزارتا! این اما تنها نکته عجیب حرف های 
تاج نیست. جمله پایانی رئیس سابق فدراسیون، به نوعی نشان می دهد 
تاج تصور می کرده ویلموتس دلار، خودرو، ماشین، خانه یا زمین است 
که اگر بگذرد، رقمش افزایش پیدا می کند! بگذارید با یک مثال بحث را 
توضیح دهیم. فیلیپه کوتینیو با ۲00 میلیون یورو به بارسا می رود ولی 
وقتی بد عمل می کند با ۵0 میلیون یورو به بایرن مونیخ ملحق می شود. 
این واقعیت فوتبال است. نام ها نیستند که دستمزد را تعیین می کنند، 
بلکه عملکردها تعیین کننده هستند. بنابراین وقتی ویلموتس در ساحل 

عاج یک بازنده تمام عیار بود، گران نشد بلکه ارزشش کاهش پیدا کرد!

 لیگ برتر می تواند از بوندس لیگا 
الگو بگیرد؟

پوریا جرّاحی
بوندس لیگا اولین لیگ مهم اروپایی بود که 
شیوع  از  ناشی  وقفه  از  پس  را  مسابقات  ادامه 
را  نگرانی  وقفه،  این  کرد.  برگزار  کرونا  ویروس 
برای تیم ها و مربیان ایجاد کرده بود که پس از 
تیم ها دچار  و  بازیکنان  شروع مسابقات کیفیت 
نگرانی  و  دغدغه  ویژه  به  شود.  محسوسی  افت 
اصلی در مورد شرایط جسمانی بازیکنان بود اما 
از وضعیت جسمانی  منتشر شده  آمارهای  حالا 
بازیکنان و تیم ها نشان می دهد که شروع مجدد 
تأثیر  تیم ها  و  بازیکنان  بدنی  عملکرد  بر  لیگ 

بزرگی نداشته است.
دوندگی  کل  فاکتور   ۳ میانگین  تازگی  به 
)مسافت طی شده(، میانگین تعداد استارت های 
انفجاری و میانگین تعداد دویدن های شدت بالا 
برای ۲۵ هفته اول بوندس لیگا )قبل از کرونا( و 
۵ هفته اخیر یعنی هفته های ۲۶ الی ۳0 )بعد از 

کرونا( مشخص شده است.
کل  میزان  در  کوچک  افت  یک  از  غیر  به 
فاکتور  دو   ،)۲/۱۱۶ برابر  در   ۷/۱۱۵( دوندگی 
برابر  در   ۳/۲۲۷( سرعت  تعداد  یعنی  دیگر 
برابر  در   ۴/۷۱۲( شدید  دویدن های  و   )۳/۲۲0
هم  مختصری  افزایش  قبل  به  نسبت   )۱/۶۸۹
تیم های  بدنی  عملکرد  حقیقت  در  داشته اند. 
بوندس لیگا تفاوت خاصی نسبت به قبل از وقفه 
لیگ نداشته است. نکته قابل توجه اینکه عملکرد 
تیم ها در ۵ هفته اخیر )پس از کرونا( در مقایسه 
بوده  مطلوب تر  بسیار  لیگ  ابتدایی  هفته   ۵ با 

است.
در  جزیی  آمارهای  کلی،  میانگین  سوای 
  ۳ این  در  تیم  هر  هفته  به  هفته  عملکرد  مورد 
فاکتور نشان می دهد که عملکرد جسمانی تیم ها 
تعطیلی  از  قبل  با  خاصی  تفاوت  وقفه،  از  پس 

لیگ ندارد.
دلیل اصلی حفظ عملکرد تیم ها پس از این 
وقفه در ۳ فاکتور مهم می توان جست و جو کرد:
برنامه ریزی  و  بازیکنان  دقیق  -کنترل   ۱  
برای تمرینات انفرادی آنها در طی تعطیلی لیگ
 ۲- دوره  بندی مناسب تمرینی و متدهای 
از  تمرینات پس  برای شروع  روز  به  تمرین های 

وقفه
با  مواجهه  برای  مطلوب  برنامه ریزی   -۳
فشردگی و جلوگیری از خستگی و افت عملکرد 

پس از شروع مجدد لیگ
مورد  می تواند  کلیدی  و  مهم  موارد  این   
امکانات  طبیعتاً  گیرد.  قرار  ایران  فوتبال  توجه 
اما  این مسأله کمک می کند  بهتر  به روند  بهتر 
مهم تر از امکانات، داشتن یک برنامه ریزی دقیق، 

جامع و مناسب است.

اتحاد علیه کفاشیان؛ سرپرست 
فدراسیون نشود!

کفاشیان،  علی  محرومیت  کاهش  از  پس 
فدراسیون  فعلی  رئیس  نایب  و  پیشین  رئیس 
موضوع مطرح  این  به یک سال،  پنج  از  فوتبال 
شد که وی به عنوان سرپرست فدراسیون فوتبال 
کفاشیان  گشت.  خواهد  باز  خود  کار  محل  به 
پیش تر اعلام کرده بود به صورت کتبی استعفا 
اکنون که یک سال  بود  گفته  است. وی  نکرده 
پخش  حق  موضوع  دلیل  به  را  خود  محرومیت 
به  است،  رسانده  پایان  به  ملی  تیم  بازی های 
فدراسیون  چون  و  بازمی گردد  رئیسه  هیئت 
در  اول  رئیس  نایب  به عنوان  او  ندارد،  رئیس 
فعالیت  فوتبال،  فدراسیون  سرپرست  سمت 

خواهد کرد.
)شنبه(،  فردا  که  شد  گفته  زمینه  این  در 
زمان آغاز فعالیت دوباره کفاشیان در فدراسیون 
فوتبال خواهد بود، اما پس از طرح این موضوع، 
برخی اعضای هیئت رئیسه فدراسیون با تنظیم 
نامه ای و جمع آوری امضا علیه  کفاشیان، قصد 
مانع  تا  بفرستند   AFC به  را  نامه  این  دارند 
فعالیت نایب رئیس فدراسیون به عنوان سرپرست 

شوند.
این عده ظاهراً با بهانه قرار دادن محرومیت 
کفاشیان، چنین کاری را در دستور کار خود قرار 
داده اند. این در حالی است که چند عضو هیئت 
نامه  این  امضای  از  فوتبال  فدراسیون  رئیسه 
مسائلی  چنین  که  کرده اند  تأکید  و  خودداری 
ابتدا باید در نشست هیئت رئیسه و داخل ایران 
کشیده  بین المللی  مراجع  به  نباید  کار  و  حل 
هیئت  اعضای  برخی  می رسد  نظر  به  شود. 
در  کفاشیان  با حضور  را  منافع خود  که  رئیسه 
خطر می بینند، دست به این اقدام زده و تلاش 
این  به  را  بین المللی  نهادهای  پای  می کنند 
موضوع باز کنند. این نامه اکنون تهیه شده است، 
امضاها، هنوز  به دلیل به حدنصاب نرسیدن  اما 

به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال نشده است.

مدیرعامل باشگاه صنعت نفت:
میزبانی در آبادان حق مسلم ماست

مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان گفت: 
در  برتر  لیگ  های  بازی  برگزاری  برای  مشکلی 
ما  مسلم  خانه حق  در  میزبانی  و  نیست  آبادان 
وضعیت  آخرین  درباره  زاده،  عیسی  علی  است. 
کرد:  اظهار  آبادان  نفت  صنعت  فوتبال  تیم 
تمرینات خود را در شهر آبادان برگزار می کنیم 
شویم. خوشبختانه  می  آماده  برتر  لیگ  برای  و 
شده  بهتر  کرونا  به  ابتلا  لحاظ  به  تیم  وضعیت 
تدارکات کرونا  و  اعضای کادر  از  نفر  و فقط دو 
درباره  نفت  صنعت  باشگاه  دارند.مدیرعامل 
در  تیم  این  میزبانی  درباره  که  هایی  صحبت 
آبادان مطرح شده و  احتمال گرفتن این میزبانی 
که  ای  برنامه  طبق  کرد:  تاکید  کرونا  خاطر  به 
آبادان  ما در  بازی های  ارائه داده  لیگ  سازمان 
برگزار می شود و مشکلی وجود ندارد. ما داریم 
اینجا زندگی و تمرین می کنیم؛ مگر می شود 
هفته  داد:  ادامه  وی  کنیم؟  بازی  دیگری  جای 
گذشته هم جلسه شورای تامین خوزستان برگزار 
تاکنون خلاف  و یکسری تصمیمات گرفته شد. 
این تصمیمات که میزبانی تیم های خوزستانی 
در خانه خود تاکید  داشت صحبتی نشده است. 

میزبانی در آبادان حق مسلم ماست.

 ولتیماتوم یحیی؛ 
اشتباه در پرسپولیس ممنوع

پرسپولیس  به  دیگر  بار  محمدی  گل 
عمر  می خواهد  اینبار  البته  و  بازگشته 
مربیگری اش در این تیم طولانی تر از روزی باشد 
که بعد از پنالتی های مرگبار مقابل سپاهان ناچار 
به پایان همکاری شد و حتی به ناز کشیدن های 
این  سابق  مدیرعامل  عنوان  به  رویانیان  محمد 

باشگاه هم توجهی نداشت.
یحیی رفت و طی این مدت اینقدر عملکرد 
خوبی از خود در نفت، ذوب آهن و شهرخودرو 
برای  پرسپولیس  بارها  که  گذاشت  جا  به 
خواستگاری  دوباره از او برای تحویل نیمکت به 
دردسر و تکاپو بیفتد و شاید اگر عمر مربیگری 
برانکو در این تیم کوتاه تر بود نیز خیلی زودتر 
از  بعد  بلافاصله  اینکه  کما  می آمد.  نیز  این  از 
قطع همکاری با گابریل کالدرون و اینبار علیرغم 
قرارداد سفت و محکمی که با شهرخودرو داشت، 
اردوگاه  به  را  او  مدیران سرخ  بود  قیمتی  با هر 

خودشان آوردند.
شنل  اولین  سایز  دنبال  به  اکنون  یحیی 
برای  مربیگری  نیمکت  روی  خود  قهرمانی 
تصاحب جام قهرمانی لیگ برتر است. جایی که 
او چندین بار تا آستانه فتح آن پیش رفت ولی در 
نهایت به جام حذفی رضایت داد. تیم او علیرغم 
تمام مشکلاتی که با گابریل کالدرون پشت سر 
گذاشت با عنوان قهرمانی نیم فصل به کار پایان 
در  اکنون  نهایت  در  نیز  تا شوک حضورش  داد 
امتیازی  اختلاف ۱0  با  پایان  به  بازی   ۹ فاصله 
در صدر همراه باشد. جایی که همه از قهرمانی 
تیمش صحبت می کنند و اولین عکس یادگاری 
از  پیش  سرخ ها  که  ارزشمندی  تندیس  با  او 
برانکو  با هدایت  را  آن  اخیر  این طی سه فصل 

ایوانکوویچ به باشگاه آورده اند.
گل محمدی اما نمی خواهد اسیر اما و اگرهای 
فوتبالی و غرور شاگردانش شود تا یک پایان تلخ 
دیگر در این تیم او را به انتظار بکشد. جایی که قطعا 
هر عنوانی غیر از قهرمانی می تواند پایان بخش کار 
همیشگی اش با این تیم تلقی شود و بار دیگر نتواند 
زیر فشار انتقادات و هجمه هواداران و کارشناسان 
کار را دنبال کند. در این رابطه او بارها به شاگردان 
توصیه کرده جدول و اختلاف امتیازی را فراموش 
باقیمانده  بازی  کرده و تنها به هدف تیم طی ۹ 

تمرکز داشته باشند.
تهدید یحیی هم قطعا اولتیماتوم پایانی او 
برای نبخشیدن اشتباهات در ادامه فصل بوده و 
شاید اکنون که به موعد نقل و انتقالات و تمدید 
از برُش بیشتری نیز در  قراردادها نزدیک شده، 
این زمینه برخوردار باشد تا شاگردان فرمان بردار 
او باشند. مردی که بیشتر از هر بازیکنی در این 
تیم به دنبال این است اولین شنل قهرمانی خود 

را در پایان فصل.

 قرارداد نیلسون با پرسپولیس 
شش برابر شد!

پرونده شکایت نیلسون کوریا از پرسپولیس 
برای گرفتن باقی مانده مطالبات خود به مرحله 
آخر رسیده و حالا سرخپوشان فرصت محدودیت 
حالی  در  این  دارند.  خود  طلب  پرداخت  برای 
است که نیلسون در زمستان سال ۱۳۹۳ جمع 
پرسپولیسی ها جدا شد و در واقع سرخ ها پنج 
سال برای پرداخت دستمزد وی فرصت داشتند.

او که در لیگ دوازدهم و سیزدهم عملکرد 
لیگ  در  داشت،  پرسپولیس  پیراهن  با  خوبی 
هزار دلار  ارزش ۲00  به  قراردادی  نیز  چهاردهم 
با قرمزها بست اما در نیم فصل با تصمیم حمید 
درخشان در لیست مازاد قرار گرفت. او از دو فصل 
و نیمی که در پرسپولیس بود، حدود ۸۷ هزار دلار 
طلبکار است که با هزینه های دادرسی حدود ۱00 
هزار دلار برای تیم سابقش آب می خورد؛ یعنی با 

نرخ فعلی دلار ۱.۸ میلیارد تومان.
نکته جالب این است که اگر پرسپولیس به 
موقع طلب نیلسون را پرداخت می کرد، این رقم 
یا حتی کمتر  تومان  میلیون  چیزی حدود ۳00 
بود اما با گذشت زمان و کاهش ارزش پول ملی، 
طلب ستاره برزیلی هم شش برابر شده است. این 
در حالی است که روز گذشته خواجه وند مسئول 
فرصت  باشگاه  این  که  گفته  پرسپولیس  حقوقی 
تجدیدنظرخواهی در دادگاه عالی ورزش را هم دارد 
بازیکن نمی خواهد  این  اما به خاطر سابقه خوب 
البته  پرسپولیسی ها  بزند!  کاری  چنین  به  دست 
امیدوارند که این رقم را از درآمدهای خود در فیفا 
بپردازند و ادعا کرده اند که فدراسیون جهانی فوتبال 

با درخواست آن ها موافقت کرده  است.

دادرس: در کمیته استیناف به من 
حسادت می کنند!

بازی  درباره  استیناف  کمیته  رای  اعلام 
که  داشت  زیادی  تبعات  پرسپولیس  و  سپاهان 
شدن  گذاشته  کنار  آنها  ترین  عجیب  از  یکی 
است.  کمیته  این  از  دادری  مهدی  غیررسمی 
علیرضا  اظهارات  با  ارتباط  در  دادرس  مهدی 
بود  گفته  که  استیناف  کمیته  رییس  صالحی 
اعضای کمیته استیناف، او را طرد کردند، گفت: 
»متاسفانه یک ماه و نیم است که جلسات کمیته 
از بی معرفتی  این  به من اطلاع نمی دهند و  را 
احاطه  حقوقی  مسائل  بر  هم  من  است.  آقایان 
دارم و هم بر موضوعات فوتبالی. به نظرم آقایان 
به اینکه بقیه به من احترام می گذارند، حسادت 
دعوت  عدم  در خصوص  ادامه  در  او  می کنند.« 
گفت:  کمیته،  جلسات  در  شرکت  برای  او  از 
ناجوانمردانه  شده  من  با  که  رفتاری  »متاسفانه 
من  کرده اند!  کودتا  استیناف  کمیته  در  است. 
فقط در مورد مسائل فوتبالی مصاحبه کرده ام و 
از آن چه که گفته ام، آگاهی کامل داشتم. آقای 
صالحی که حکم من را نداده، حکم من را رییس 
حاضر  حال  در  و  است  داده  فوتبال  فدراسیون 
فدراسیون  با سرپرست  هم مسئولیت حکم من 
فوتبال است. در مقطع زمانی کنونی فدراسیون 
من  و  دارد  زیادی  مشکلات  و  دغدغه  فوتبال 
سکوت می کنم تا آرامش فدراسیون به هم نریزد. 
متاسفانه کمیته می خواهد همان کاری را با من 
کند که سال گذشته با عباس موسوی کردند و او 

مجبور به استعفا شد.«

 خطر محرومیت از ۳ پنجره نقل وانتقالات و کسر امتیاز بیخ گوش آبی ها

سعادتمند به دنبال نجات استقلال
استقلال با دو پرونده شکایت در فیفا روبه روست که اگر اقدامی 
با  را  آبی پوشان  نگیرد،  صورت  باشگاه  این  مطالبات  پرداخت  برای 

محرومیت از پنجره نقل وانتقالات و کسر امتیاز روبه رو خواهد کرد.
بویان در نیم فصل دوم فصل ۹۷-۹۶ به استقلال پیوست و در 
حالی که مدیران وقت باشگاه می توانستند با کمتر از ۸0 هزار دلار 
قراردادش را فسخ کنند، این کار را انجام ندادند تا باشگاه محکوم به 
پرداخت ۳۳0 هزار دلار از کل قرارداد به اضافه جرایم دیرکرد شود، 
رقمی که با احتساب دلار امروز، چیزی نزدیک به شش میلیارد تومان 
می شود. در شرایطی که باشگاه استقلال در نیم فصل حضور بویان در 
ایران، تنها به او دو هزار دلار و ۳0 هزار دلار به مدیربرنامه اش پرداخت 
کرده بود، در واکنش به شکایت این بازیکن از استقلال، دفاعیه خود را 

به کمیته انضباطی فیفا ارسال کرد.
باشگاه  شد.  ارسال   ،CAS دادگاه  به  پرونده  بعد،  مرحله  در 
این  تا  نکرد  پرداخت  را،   CAS به  پرونده  دادرسی  هزینه  استقلال 
تأیید کند. در حکم فیفا آمده  را  انضباطی فیفا  دادگاه حکم کمیته 
است که اگر طلب هافبک مقدونیه ای پرداخت نشود، استقلال از سه 
پنجره نقل وانتقالاتی محروم خواهد شد. البته در قانون جدید فیفا، در 
صورتی که باشگاه استقلال بتواند طلب بازیکن را پرداخت کند، این 

محرومیت برداشته می شود.
مدیران فعلی استقلال، مکاتباتی را با وکیل بویان و شفر که هر 
نتیجه ای دست  به  هنوز  اما  داده اند،  انجام  است،  نفر  یک  آنها  دوی 
نامناسب  رفتارهای  و  باشگاه  قبلی  مدیران  وعده  ظاهراً  نیافته اند. 
مدیریت  به  و شفر چراغ سبزی  بویان  وکیل  که  باعث شده  آنها،  با 
فعلی استقلال نشان ندهد. مدیریت باشگاه استقلال به وکیل بویان 
و شفر اعلام کرده است که آنها تیم جدیدی هستند و قصد دارند در 
فضای دوستانه مشکل را حل کنند که تا این لحظه اعتمادی از سوی 

وکیل شان به باشگاه نشده است.
و  رسیده  پایان  به  بویان  مطالبات  پرداخت  برای  باشگاه  مهلت 
هیچ نوع خبری مبنی بر تسویه حساب یا توافق از سوی این باشگاه 
به فیفا ارسال نشده است. در صورتی که وکیل بویان، موضوع را به 
فیفا اعلام کند و حاضر به توافق با مسئولان باشگاه برای مهلت دادن، 
را  استقلال  فیفا  نباشد،  قرارداد  رقم  کاهش  یا  پول  کردن  اقساطی 
پول  که  زمانی  تا  و  کرد  خواهد  محروم  نقل وانتقالات  پنجره  سه  از 

پرداخت نشود، این محرومیت سر جای خود باقی می ماند.
برای پرداخت مطالباته شفر نیز تنها یک روز زمان باقی مانده 
خطیر،  علی  و  فتحی  امیرحسین  رفتار  از  شدت  به  شفر  است. 

مدیرعامل و معاون پیشین باشگاه استقلال ناراحت است و تاکنون 
ابتدا، خواهان یک  نداده است. شفر در  برای سازش نشان  تمایلی 
در سال  اما چون  بود،  استقلال شده  از  هزار دلار   ۷00 و  میلیون 
پایانی قراردادش، راهی بن یاس امارات شد، فیفا حقوق  عقب افتاده 
قرارداد  مابه التفاوت  اضافه  به  هجدهم  لیگ  در  استقلال  توسط  او 
بین یاس و استقلال در سال سوم قرارداد  را محاسبه کرد که ۵۵0 
باشگاه استقلال آمده است که  به  هزار دلار شد. در اخطاریه فیفا 
استقلال  برای  دیگری  جرایم  نشود،  پرداخت  مربی  این  پول  اگر 
لحاظ می شود. با توجه به پرونده مفتوح بویان، در صورتی که پول 
در  و  نگیرد  توافقی صورت  او  با  یا  نشود  پرداخت  هم  بازیکن  این 
ادامه همین اتفاق برای شفر تکرار شود، آن وقت خطر کسر امتیاز 

بیخ گوش استقلال خواهد بود.
مسئولان باشگاه استقلال با توجه به اینکه نمی توانند یک میلیون 
دلار تهیه کنند، سخت در تلاش برای گرفتن رضایت از بویان و شفر 
هستند که تا امروز تلاش آنها نتیجه ای نداشته است. این اتفاقات در 
حالی رخ می دهد که باشگاه استقلال به تازگی مبلغ قابل توجهی از 
قرارداد شیخ دیاباته و هروویه میلیچ را پرداخت کرده است و از نظر 

مالی اوضاع و احوال مناسبی ندارد.
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